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رئیس کل دادگستری خوزستان: 
دادگاه رسیدگی به پرونده متروپل

 در هفته آینده برگزار می شود
رئیس کل دادگستری خوزستان از تعیین وقت رسیدگی به 

پرونده حادثه متروپل در هفته آینده خبر داد.
به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، علی دهقانی در مورد 
آخرین وضعیت پرونده حادثه متروپل اظهار کرد: به محض 
برای  استان  دادگستری شهرستان مرکز  به  پرونده  وصول 

رسیدگی به شعبه ویژه کیفری ۲ ارجاع شد.
رئیس کل دادگستری خوزستان تصریح کرد: وقت رسیدگی 
برای هفته آینده تعیین شده که پس از دادرسی قانونی با 
رعایت مقررات و تشریفات رسیدگی در اسرع وقت و حداقل 
زمینه صادر  این  در  متناسب  و  مقتضی  رأی  ممکن  زمان 
خواهد شد. وی در مورد تعداد افراد بازداشت شده در ارتباط 
 ۲۱ حاضر  حال  در  خصوص  این  در  گفت:  حادثه  این  با 
نفر بازداشت هستند، همچنین کیفرخواست متهمان پرونده 

پنجشنبه ۳۰ تیرماه صادر شده است.

اداره کل بهزیستی خوزستان :
۲ مراقب مذکور اخراج 

و به مراجع قانونی معرفی شدند
واکنش  در  خوزستان  بهزیستی  کل  اداره  عمومی  روابط 
مرکز  “در  عنوان  با  مجازی  فضای  در  ویدیویی  پخش  به 

احسان اهواز چه خبر است” جوابیه ای منتشر کرد.
به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، پس از انتشار فیلمی در 
چه  اهواز  احسان  مرکز  در  عنوان”  با  اجتماعی  شبکه های 
خبر است”، هیاتی از مسوولان بهزیستی خوزستان و اهواز 
معلولین  نگهداری  دولتی  غیر  توانبخشی  مرکز  محل  در 

ذهنی احسان اهواز حاضر و بررسی دقیق به عمل آمد.
و  خصوصی  الذکر  فوق  مرکز  اینکه  بیان  با  متن  این  در 
تخصصی  فعالیت  سال   ۲۰ حدود  سابقه  و  بوده  غیردولتی 
بالای ۱۴ سال  پسرانه  معلولان ذهنی  نگهداری  در حوزه 
پیش  ماه  چند  به  مربوط  مذکور  فیلم  است:  آمده  دارد،  را 
است که دو نفر از کارکنان این مرکز برای کنترل یکی از 
توانخواهان دارای معلولیت ذهنی اتیسم و اختلال رفتاری 
خیلی شدید، اقدام به مهار فیزیکی با استفاده از لباس کردند.

رفتاری  اختلال  و  معلولیت  نوع  دلیل  به  مذکور  “توانخواه 
توانبخشی،  و  پزشکی  خدمات  ارائه  وجود  با  شدید،  خیلی 
به طور مستمر به خود و دیگران آسیب می رساند و خانواده 
نیز حاضر به نگهداری وی نیست. این معلول هم اکنون در 
مرکز نگهداری می شود و با معاینه بدنی تخصصی صورت 
گرفته هیچگونه آسیب، کبودی و … در وی ملاحظه نشده 

و از نظر جسمی سالم است.”
این گزارش حاکیست: به دلیل اهمیت و حساسیت موضوع، 
دادستان عمومی و انقلاب شهرستان اهواز به همراه هیاتی 
با حضور در مرکز ضمن بررسی وضعیت معلولان و نحوه 
مراقبت از آنها، پیگیری دقیق موضوع و برخورد قانونی با 
افراد خاطی احتمالی را صادر کرد و نشست کمیته نظارت بر 
مراکز غیر دولتی بهزیستی خوزستان در محل مرکز و سپس 

در بهزیستی استان برگزار شد.
در این نشست مقرر شد ۲ نفر مراقب مذکور به دلیل نحوه 
مهار غیراصولی توانخواه توسط صاحب امتیاز مرکز اخراج 
مسوول  معرفی،  گیری  تصمیم  برای  قانونی  مراجع  به  و 
صاحب  و  کافی،تعلیق  نظارت  نبود  دلیل  به  مرکز  فنی 
امتیاز مرکز با حفظ سمت و تا انتخاب مسوول فنی جدید 
نیز اخطار کتبی برای مرکز توسط  انجام وظیفه کندف و 
بهزیستی خوزستان  بر مراکز غیردولتی  کمیسیون نظارت 

صادر شود.
کنترل  و  نگهداری  است:  شده  افزوده  مطلب  این  در 
رفتاری  اختلال  دلیل  به  روزی  شبانه  مراکز  در  معلولان 
و روانی تعداد زیادی از توانخواهان، بسیار سخت و طاقت 
فرسا بوده و نیازمند دقت، تعهد و تخصص است و سازمان 
کارکنان  صادقانه  و  روزی  شبانه  تلاش  با  نیز  بهزیستی 
مربوطه  نگهداری  مراکز  فعالیت  بر  و تلاشگر خود  خدوم 
برخورد  تخلف  و  قصور  هرگونه  با  و  دارد  مستمر  نظارت 

قانونی به عمل می آورد.
بهزیستی خوزستان با قدردانی از رسانه ها به عنوان چشم 
است:  آمده  بهزیستی  هدف  جامعه  گویای  زبان  و  بینا 
است  بدیهی  فهیم،  مردم  پاک  احساسات  به  احترام  با 
و  ظرافت  و  دقت  با  سازمان  این  همکاران  و  دلسوزان 
بسا  چه  می کنند،  رسیدگی  موارد  این  به  اغماضی  بدون 
تخصصی،  و  کارشناسی  بررسی  از  پس  گزارش ها  برخی 
آن چیزی نباشد که در گزارش های تصویری و یا مکتوب 

آمده است.

اداره کل هواشناسی خوزستان :
افزایش رطوبت و شرجی 

برای بیشتر نقاط پیش بینی می شود
به  نسبت  اطلاعیه ای  در  خوزستان  هواشناسی  کل  اداره 
افزایش رطوبت، رگبار همرفتی)ناگهانی(، توفان و سیلابی 
شدن مسیل ها از پیش از ظهر روز چهارشنبه هفته جاری 

هشدار سطح نارنجی صادر کرد.
آمده  اطلاعیه  این  در  خوزستان  نسیم  روزنامه  گزارش  به 
ضریب  بودن  بالا  و  شرجی  و  رطوبت  افزایش  است: 
ناپایداری ، وقوع رگبار همرفتی و رعد و برق و وزش تندباد 
اواخر  تا  مرداد  پنجم  چهارشنبه  ظهر  از  پیش  از  لحظه ای 
نقاط خوزستان پیش  بیشتر  برای  وقت سه شنبه ۱۱ مرداد 

بینی می شود.
مناطق  بیشتر  در  رطوبت  افزایش  اطلاعیه  این  اساس  بر 
در این مدت و به ویژه در بعدازظهرها، رگبار، رعدوبرق ، 
احتمال ریزش تگرگ و سیلابی شدن مسیل ها و رودخانه 
های فصلی در مناطق مستعد و کوهستانی شمال شرق، 
رگبار  خوزستان  مناطق  بقیه  در  و  شرق  جنوب  و  شرق 
نقاط  برخی  در  و  باد شدید  وزش  و  برق  و  رعد  پراکنده، 
قابل  همرفتی  غبار  و  گرد  برخاستن  و  لحظه ای  توفان 

انتظار است.
نسبت  اخیر  هفته های  در  خوزستان  هواشناسی  کل  اداره 
به وزش گرد و غبار و دمای ۴۹ درجه و بالاتر هشدارهای 

سطح نارنجی و زرد صادر کرده بود.

مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز :
۶3 دستگاه رمز ارز 

غیرمجاز جمع آوری شد
مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز گفت : تعداد ۶۳ 
دستگاه رمز ارز غیرمجاز طی یک هفته اخیر در مناطق پنج 

گانه توزیع برق اهواز کشف و جمع آوری شد.
عبدالحمیدعباس  خوزستان،  نسیم  روزنامه  گزارش  به 
های  دستگاه  آوری  جمع  ضرورت  به  اشاره  با  شیاری، 
استخراج ارز دیجیتال غیرمجاز اظهار کرد: با تلاش نیروی 
به  کمک  راستای  در  و  قضایی  مقام  دستور  و  انتظامی 
پایداری شبکه برق تعداد ۱۵ دستگاه ماینر مدل M۳ در 
منطقه باهنر اهواز ، ۱۶ دستگاه ماینر مدل A۱ در منطقه 
ملاشیه و تعداد سه دستگاه ماینر در شهرک رزمندگان اهواز 

کشف و جمع آوری شد.
وی با اشاره به کشف ۲ مزرعه استخراج رمز ارز غیر مجاز 
در منطقه پردیس اهواز ادامه داد : تعداد ۱۱ دستگاه ماینر 
S۹G و تعداد۱۸ دستگاه ماینر مدل S۱۱ , S۹ در منطقه 

باهنر با همکاری عوامل انتظامی کشف و جمع آوری شد.
نشان  خاطر  اهواز  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
کرد: شهروندان می توانند با همکاری در شناسایی و کشف 
دستگاه های ماینر غیرمجاز به حفظ پایداری شبکه برق و 
ارائه خدمات مطلوب کمک کرده و تا مبلغ ۲۰۰میلیون ریال 
تعداد ۲۵۳ دستگاه  ماه گذشته  دریافت کنند.  نقدی  جایزه 
برق  توزیع  شرکت  گانه  پنج  مناطق  در  غیرمجاز  ارز  رمز 

اهواز کشف و جمع آوری شده است.

مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی خوزستان :
۲ واحد صنعتی راکد

 به چرخه تولید بازگشتند
مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی خوزستان از بازگشت 

۲ واحد صنعتی راکد به چرخه تولید در استان خبر داد.
علی مهدی پور با اشاره به تلاش برای بازگشت به چرخه 
تولید واحدهای صنعتی در خوزستان اظهار کرد: از ابتدای 
سال جاری تاکنون دو واحد صنعتی راکد در خوزستان به 

چرخه تولید بازگشته است.
شهرک  شرکت  های  برنامه   مهمترین  از  یکی  افزود:  وی 
و  موجود  تولیدی  واحدهای  حفظ  خوزستان  صنعتی  های 

رفع مشکلات این واحدها است.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان گفت: در 
راستای حمایت از تولید و ایجاد اشتغال در استان، این دو 

واحد تولیدی راکد به چرخه تولید بازگشته و فعال شدند.
مهدی پور عنوان کرد: این ۲ واحد تولیدی در شهرک های 
صنعتی بندر ماهشهر و سوسنگرد مستقر بوده و در بخش 

شیمیایی و غذایی فعالیت می کنند.
واحدهای  مشکلات  حل  و  موانع  برداشتن  داد:  ادامه  وی 
همین  در  و  است  سیزدهم  دولت  های  اولویت  از  صنعتی 
راستا شرکت شهرکهای صنعتی خوزستان از تمام ظرفیت 
های خود در جهت احیای واحدهای صنعتی راکد استفاده 
می کند. مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان 
واحدهای  تولید  به  بازگشت  با  امیدواریم  گفت:  پایان  در 
صنعتی راکد شاهد رونق این واحدها و ایجاد اشتغال بیشتر 

در استان باشیم.

در ایام اربعین ؛
شهرداری اهواز به عنوان شهردار 

معنوی چذابه انتخاب شد
رییس شورای اسلامی شهر اهواز گفت: شهرداری اهواز به 
عنوان شهردار معنوی چذابه در ایام اربعین تعیین شده است 
که وظیفه فراهم کردن زیرساخت لازم برای خدمت رسانی 

مناسب از زایران اربعین را به عهده دارد.
رسمی  جلسه  چهارمین  و  شصت  در  محمودی  سیاوش 
شورای شهر اهواز در صحن علنی این شورا، افزود: حرکت 
عظیم و جهانی اربعین چند سالی است عالم گیر شده است 
اربعین  زایر  میلیون  چندین  از  میزبانی  توفیق  خوزستان  و 
ها  هیات  مساجد،  ها،  موکب  مردم،  از  گفت:  وی  دارد.  را 
اربعین امسال،  و دستگاه های مختلف درخواست داریم تا 

اهواز را شهری متفاوت برای زایران اربعین تبدیل کنند.
تاکید  را مورد  اربعین  زایران  به  ارتقای خدمت رسانی  وی 
قرار داد و افزود: با توجه به پیش بینی افزایش زایران در 
اربعین امسال، سنت حسنه پذیرایی از زایران اربعین باید به 

صورت گسترده تر در اهواز مورد توجه باشد.
رییس شورای اسلامی شهر اهواز ادامه داد: تعظیم شعایر و 
برنامه های مذهبی و ملی باید مردمی باشد و دستگاه های 
را  کننده  پشتیبان  نقش  باید  خدماتی  و  فرهنگی  مختلف 
در برگزاری این آیین ها داشته باشند.محمودی با اشاره به 
فضاسازی  گفت:  اهواز  شهرداری  در  اربعین  ستاد  تشکیل 
ورودی  و خروجی ها شهر اهواز، آماده سازی ناوگان حمل و 
نقل عمومی و فراهم کردن زیرساخت لازم برای پذیرایی 

مناسب از زایران رابعین مورد تاکید است.
تشریفات  ترک  لایحه  به  اشاره  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
فروش ۵۵ ملک برای تقاطع غیر همسطح دانشگاه چمران، 
به منظور تسریع در بهره برداری از این طرح افزود: بر اساس 
به  پرداخت ها  از  قرارداد محرومیت زدایی، حدود ۵۰ دصد 
صورت غیرنقدی و ملک بوده که شهرداری اهواز لایحه ای 

در این زمینه ارایه داده است.
رییس شورای شهر اهواز با بیان اینکه لوایح شهرداری به 
شود،  می  بررسی  شورا  مختلف  کمیسیون های  در  سرعت 
منظور  به  ششم  دوره  در  اهواز  شهر  شورای  داد:  ادامه 
جلسه  برگزاری  با  لوایح  بررسی  در  تاخیر  از  جلوگیری 
های متعدد و فشرده مانع از رسوب لوایح در شورا شده به 
گونه ای که هم اکنون تنها ۲ لایحه شهرداری در کمیسیون 
بسته  لایحه  نشست  این  دارد.در  وجود  شهرداری  های 
پشتیبانی وحمایتی از سازندگان و سرمایه گذاران فعال در 
ترک  مجوز  صدور  طرح  کلیات  همچنین  و  مسکن  حوزه 
تشریفات مزایده ۵۵ پلاک با کاربری مسکونی برای تکمیل 
تقاطع غیرهمسطح میدان دانشگاه و ۲۰ پلاک برای پروژه 

محرومیت زدایی تصویب شد.
تکمیلی  بیمه  فوریتی  دو  لایحه  نشست  این  در  همچنین 
اعضای شورای  به تصویب  بیمه سرمد  با  اهواز  شهرداری 

شهر اهواز رسید.

گزارش دیوان محاسبات از تفریغ بودجه :

ادارات خوزستان در تخلفات مالي پيشتاز هستند

نماینده مردم اهواز :

بانکهایخوزستانازپرداختوامبدونضامنامتناعمیكنند

عضو کمیسیون عمران مجلس :

آهنگحركتبرایساختمسکنكنداست

سیاوش محمودی :

امسالاهوازیمتفاوتترآمادهپذیراییزائراناربعیناست

عضو شورای شهر اهواز : 

برخیانتصاباتوتصمیماتدرشهرداریبانیتانتخاباتیصورتمیگیرد

گفت:  خوزستان  محاسبات  دیوان  مدیرکل 
دولتی  دستگاه های  مالی  انحرافات  پرونده های 
هزار  پنج  میزان  به  گذشته  سال  در  خوزستان 
زمینه  این  در  که  شد  رسیدگی  تومان  میلیارد 
خوزستان در بین استان های کشور اول یا دوم 

بوده است.
استان  دیوان محاسبات  مدیرکل  غفاری  مهدی 
خوزستان اظهار کرد: ارائه گزارش تفریغ بودجه 
توسط دیوان محاسبات در ۶ ماه زودتر از موعد 
یک رکورد تحولساز و یک دستاورد بزرگ است 
که کمک موثری به فرآیند تصمیم گیری مجلس 

در حوزه بودجه ریزی می کند.
ریزی،  بودجه  نظام  شناسی  آسیب  افزود:  وی 
کاهش  مدیریتی،  نظام  کارآمدی  به  کمک 
انضباط  ایجاد  دستگاه ها،  انحرافات  و  تخلفات 
مالی، ارتقای شفافیت و تقویت سرمایه اجتماعی 
حاکمیت از جمله فواید این دستاورد دیوان است.

بیت  از  صیانت  را  دیوان  اصلی  هدف  غفاری 
چابکی  با  این هدف  گفت:  و  کرد  عنوان  المال 

و چالاکی دیوان امکان پذیر است و نقش قابل 
توجهی در پیشرفت کشور دارد.

 ۲۵۳ به  گذشته،  سال  در  اینکه  بیان  با  وی 
نظارت  خوزستان  در  دولتی  اجرایی  دستگاه 
و  نظارت  نتیجه  در  کرد:  عنوان  است،  شده 

رسیدگی دیوان، ۲ هزار و ۴۷۰ میلیارد تومان 
میلیارد   ۶۰۰ و  شد  واریز  کشور  خزانه  به 
دولتی  دستگاه های  به  واریزی  وجوه  تومان 
جلوگیری  آن  میل  و  حیف  از  باعث  که  بود 

آید. به عمل 

کرد:  بیان  خوزستان  محاسبات  دیوان  مدیرکل 
در سال قبل، ۷۴۸ تخلف در دستگاه های دولتی 
خوزستان احراز شد که جمع انحرافات مالی آن 
۵ هزار میلیارد تومان بوده و تاکنون ۹۴ میلیارد 
تومان از آن ضرر و زیان قطعی تشخیص داده 

شده است.
وی افزود: استان خوزستان در سال های اخیر از 
دولتی  دستگاه های  و  ادارات  مالی  تخلفات  نظر 

رتبه اول یا دوم کشور را داشته است.
غفاری گفت: در چهار ماهه نخست سال جاری 
درآمدهای  وصول  به  تومان  میلیارد   ۱۸۰۰

مالیاتی در خوزستان کمک شد.
مدیرکل دیوان محاسبات خوزستان عنوان کرد: 
بعضی دستگاه های دولتی نسبت به شناسایی و 
صیانت از اراضی خود اهتمام کافی ندارند و این 

مسئله دشواری هایی به وجود آورده است.
وی افزود: مردم می توانند تخلفات خود را اعم از 
عدم اجرای قوانین، حیف و میل کردن بیت المال 
و نظایر آن با تماس به سامانه ۱۹۸ اعلام کنند.

بلیط  قیمت  افزایش  از  اسلامی  در مجلس شورای  اهواز  نماینده 
هواپیما و قطار انتقاد کرد.

نیرو  وزیر  به  تذکری  در  مجلس  علنی  جلسه  در  حسینی  کریم 
درباره رهاسازی آب پشت سد رودخانه کرخه گفت: در شهرستان 
های حمیدیه، دشت آزادگان و هویزه حداقل آب برای شرب دام 
ها وجود ندارد پس هرچه سریع تر نسبت به رهاسازی حداقلی آب 

در این شهرستان ها اقدام شود.
نماینده اهواز در تذکری به وزیر راه و شهرسازی، گفت: وضعیت 
پروازها و صدور بلیط برای مردم خوزستان بسیار سخت شده به 

طوری که قیمت بلیط ها بسیار زیاد است. 
قطارها  عمدتا  و  بوده  پایین  بسیار  خوزستان  در  قطارها  کیفیت 
ارائه خدمات  قدیمی و فرسوده هستند و این موضوع تبعیض در 

محسوب می شود.
ارائه  در  ها  بانک  گفت:  نیز  اقتصاد  وزیر  به  تذکری  در  حسینی 
تسهیلات به ویژه وام مسکن، ازدواج و پرداخت وام تا سقف ۱۰۰ 
عمل  قانون  به  خوزستان  استان  در  ضامن  بدون  تومان  میلیون 
نمی کنند و دستور وزیر در پرداخت تسهیلات بدون ضامن عملی 

نشده است.

بر  تاکید  با  یک عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی 
اینکه ریل گذاری صحیحی برای ساخت مسکن در کشور صورت 
گرفته است، گفت: در عین اینکه شخص رئیس جمهور و وزیر راه 
و شهرسازی گام های مثبتی برای ساماندهی بازار مسکن برداشته 
اند اما همراهی سیستم بانکی در ارائه تسهیلات و تخصیص زمین 
از سوی ارگان های دولتی آنطور که باید نبوده و آهنگ حرکت 

برای ساخت مسکن کند است.
بیان  مجتبی یوسفی درباره روند ساخت مسکن در سطح کشور، 
کرد: در حوزه مسکن دو راه پیش روی ما است؛ یکی راهکار بلند 
بین عرضه و تقاضا  با ساخت مسکن فاصله  باید  مدت است که 
را کنار بزنیم. بر اساس سرشماری سال ۹۵ ما ۵/۶ میلیون خانوار 
مستاجر داریم، اگر ازدواج ها و تشکیل خانواده های جدید را نیز 
حساب کنیم رقم بالاتر می رود. برای کنار زدن فاصله بین عرضه 
و تقاضا ما به ۵/۶ میلیون واحد برای پاسخگویی به نیاز مستاجران 
می  افزوده  کشور  نیاز  به  سالیانه  که  واحد  میلیون   ۱ به حدود  و 

شود، نیاز داریم.
را  تقاضا  و  عرضه  فاصله  که  زمانی  اینکه  بیان  با  ادامه  در  وی 
بود،  خواهد  مواجه  تلاطم  با  بازار  این  نکنیم  مدیریت  درستی  به 
اظهار کرد: در سال ۹۱ به تولید سالیانه ۹۵۰ هزار واحد رسیدیم 
اما متاسفانه در سال ۹۷ تولید ما به ۳۰۰ هزار واحد رسید. حتی 
دلیل  به  گرفت  می  صورت  مردم  توسط  که  سازهایی  و  ساخت 
گرانی مصالح ساختمانی کاهش پیدا کرد. ما باید در وهله اول از 
حوزه ساخت و ساز حمایت کنیم. این بدین معنا نیست که دولت 
خود وارد بحث ساخت مسکن شود، دولت نباید تصدی گری کند 

بلکه باید شرایط را برای ساخت تسهیل کند.
بر  کرد:  تصریح  اسلامی،  شورای  مجلس  در  اهواز  مردم  نماینده 
اساس قانون جهش تولید مسکن که یک سال در مجلس برای آن 
تلاش شد، باید سالیانه یک میلیون واحد مسکونی ساخته شود. در 
این قانون به بحث تامین منابع مالی از سوی بانک ها پرداخته شده 
است. این عزم در مجلس برای ساخت مسکن وجود داشت. تامین 
رایگان  زمین  تامین  و  واقعی  سازان  انبوه  از  مالی، حمایت  منابع 

برای اقشار حمایتی از جمله موارد دیده شده در این قانون بود.
راهکار  کرد:  تاکید  ادامه  در  مجلس  عمران  کمیسیون  این عضو 
از سفته بازی خارج  باید مسکن را  نیز این است که  کوتاه مدت 
کنیم، روش آن نیز اخذ مالیات است. جا دارد از رئیس جمهور و 
وزیر راه و شهرسازی برای گام هایی که در حوزه مسکن برداشته 
نمی  ما  گفت  می  افتخار  با  وزیر  قبل  دولت  در  کنیم.  تشکر  اند 
برداریم. رئیس جمهور دولت  برای ساخت مسکن  خواهیم گامی 
سیزدهم تا به امروز سه بار جلسه شورای عالی مسکن را تشکیل 

داده است اما جا دارد که این جلسه هر ماه یکبار برگزار شود.
وی افزود: اما امروز در بحث مسکن در چند مولفه دچار مشکل 
برای  ای که  بخشنامه  است.  کوتاه مدت  در حوزه  یکی  هستیم؛ 
تعیین سقف افزایش ۲۰ و ۲۵ درصدی اجاره بها صادر شده است 
راه به جایی نمی برد همان طوری که در سال های گذشته ثمری 
نداشت. بنده به عنوان نماینده اکنون باید جابجا شوم و به دنبال 
خانه می گردم، این شرایط برای مردم خیلی سخت تر است. کسی 
حاضر به افزایش ۲۵ درصدی نیست. این مسائل با بخشنامه حل 
نمی شود. راهکار، اجرای اخذ مالیات از خانه های خالی بود. باید 

سامانه هایی که بنا بود اطلاعات را در حوزه مسکن جمع آوری 
می کرد، اجرایی و تکمیل می شد.

یوسفی در پایان بیان کرد: اطلاعات این سامانه ها باید تکمیل می 
شد. مادامی که ما سوداگران بازار مسکن را با ابزار مالیات از این 
بازار بیرون نکنیم، هر اقدامی که بخواهیم انجام دهیم به نتیجه 
نمی رسد. در حوزه بلند مدت در عین اینکه شخص رئیس جمهور 
و وزیر راه و شهرسازی در حال تلاش هستند، اهنگ حرکت کند 
بر  گام  باید  که  آنطور  مسکن  ساخت  در  ها  دستگاه  سایر  است. 
نداشته اند. سیستم بانکی در پرداخت تسهیلات دچار مشکل است. 
اختصاص  در  نداریم.  مسکن  ساخت  در  را  ها  بانک  همراهی  ما 
زمین های دولتی برای ساخت مسکن نیز تعلل را شاهد هستیم. 
انتظار ما این است که با سرعت بیشتری در این زمینه گام برداشته 
شود. پس از گذشت ۹ ماه آهنگ حرکت برای ساخت مسکن کند 
است،  گرفته  گذاری صحیحی صورت  ریل  اینکه  عین  در  است. 

و  نقل  و  بر سامان دهی حمل  تاکید  با  اهواز  رئیس شورای شهر 
گفت: همه  اربعین  راهپیمایی  برگزاری  برای  ورودی های شهرها 
این  در  خود  وظایف  به  باید  شهری  مدیریت  ویژه  به  دستگاه ها 

زمینه عمل کنند.
به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، سیاوش محمودی در شصت 
و چهارمین جلسه علنی شورای شهر اهواز اظهارداشت: در آستانه 
ماه محرم هستیم و باید تلاش کنیم مردم در بحث فضاسازی شهر 
پای کار بیایند به گونه ای که هر خانه یک پرچم عزاداری محرم 

نصب کند و دستگاه ها نیز از مردم پشتیبانی کنند.

وی با اشاره به اهمیت برگزاری مراسم و راپیمایی اربعین افزود: در 
این حرکت جهانی که چند سالی آغاز شده، زائران از مسیر شهر 
شهیدپرور اهواز تردد می کنند بنابراین از همه دستگاه ها، مواکب و 
هیات ها می خواهیم که امسال اهواز متفاوت تر از سال های گذشته 

آماده پذیرایی از عزیزان باشد.
رئیس شورای شهر اهواز گفت: مردم عراق سنت حسنه ای دارند 
که در ورودی های شهرها می ایستند و زائران را به منزل دعوت 
برقرار  سنت  این  نیز  خوزستان  مرزنشین  شهرهای  در  می کنند، 
مردم  سوی  از  کاری  چینین  نیز  اهواز  در  می رود  انتطار  و  است 

انجام شود.
محمودی با تاکید بر سامان دهی حمل و نقل و ورودی های شهرها 
برای برگزاری راهپیمایی اربعین بیان کرد: همه دستگاه ها به ویژه 

مدیریت شهری باید به وظایف خود در این زمینه عمل کنند.
گفت:  اهواز  شهرداری  در  اربعین  ستاد  تشکیل  به  اشاره  با  وی 
چذابه  مرز  معنوی  شهرداری  اهواز  شهرداری  اینکه  به  توجه  با 
از  ستاد  این  اعضای  همراه  به  فردا  است،  اربعین  راهپیمایی  در 
روند خدمات در این محل بازدید می کنیم. سامان دهی ورودی و 

خروجی اهواز نیز از طریق شهرداری پیگیری می شود.

محمدمهدی مطیعی با تاکید بر ضرورت حرکت مدیران شهرداری 
اهواز بر اساس بودجه تصویب شده این شورا، گفت: دلیل انتصابات 
مسئولان در بخش های مختلف باید به صورت شفاف اعلام و این 

انتخاب بر اساس شایسته سالاری باشد.
امروز  مطیعی  محمدمهدی  خوزستان،  نسیم  روزنامه  گزارش  به 
در نطق پیش از دستور نشست شصت و چهارمین جلسه رسمی 
ششم  دوره  عمر  از  سال  یک  داشت:  اظهار  اهواز  شهر  شورای 
در  داد که  پاسخ  این سوال  به  باید  و  اهواز گذشت  شورای شهر 
این مدت به چه میزان در اصلاح فرآیندها و نظارت در مدیریت 

شهری موفق بوده ایم.
وی افزود: مطالبه برنامه کاری از افرادی که قرار است مسئولیت 
دنبال  شورا  ابتدای  از  که  بود  اقداماتی  جمله  از  بگیرند  عهده  بر 
کردم اما محقق نشد و مسئولانی بدون برنامه در جایگاه مدیریت 

منتصب شدند.
البته  گفت:  اهواز  شهر  شورای  زیست  محیط  کمیسیون  رئیس 
ابتدای  از  و  نیست  افراد  انتصاب  در  دخالت  شورا  اعضای  وظیفه 
فعالیت بر دخالت نکردن در انتصاب ها تاکید داشته ایم که متاسفانه 

این مهم توسط برخی اعضا رعایت نشد.
مطیعی با بیان اینکه برخی از انتصاب ها و تصمیم ها در شهرداری 
تنها با نیت انتخاباتی می باشد، ادامه داد: به دلیل عدم توجه به 

برنامه کاری افراد منتخب، موارد ناموفق در انتصاب ها بسیار زیاد 
و شهروندان شده  رنجش شهر  امر موجب  این  که  گزارش شده 

است.
وی آمیختگی بیشتر شهرداری و شورا را موجب ناکارآمدی شورا 
در نظارت بر عملکرد شهرداری دانست و عنوان کرد: نظارت های 
لحظه ای،  تصمیمات  از  دوری  شهری،  روش  اصلاح  تخصصی، 
برنامه محوری و پاسخگویی مدیران شهری بر اساس برنامه های 

علمی باید در محوریت قرار بگیرند.
ادامه  اهواز  رئیس کمیسیون محیط زیست شورای اسلامی شهر 
داد: نظارت این شورا بر فعالیت مدیران شهرداری باید به گونه ای 
موثر باشد که مردم تصور نکنند؛ بود و نبود شورا تفاوتی بر مدیریت 

شهری ایجاد نمی کند.
مطیعی بیان کرد: کمیسیون های تخصصی شورای شهر باید ریل 
گذار علمی مسیر حرکت مدیریت شهری باشند که در حال حاضر، 
رفته؛  بین  از  ها  این کمیسیون  معنای تخصصی  اینکه  بر  علاوه 

فعالیت آن ها تعطیل شده است.
تخصصی  جایگاه  از  شورا  تخصصی  کمیسیون های  افزود:  وی 
متخصصان  با  گیری  ارتباط  عدم  موجب  که  اند  خارج شده  خود 
شهری  معضلات  علمی  و  دقیق  بررسی  برای  شهر  مسوولان  و 

شده است.

ضمن  اهواز  شهر  شورای  زیست  محیط  کمیسیون  رئیس 
مدیریت  اگر  گفت:  اهواز”  جامع شهری  برنامه  “نبود  از  انتقاد 
داده  کسی  چه  به  را  برنامه  این  دارد  جامع  برنامه  شهری 
وجود  ای  برنامه  چنین  اگر  و  است؟  نرسیده  ما  دست  به  که 
مدیران  عملکرد  بر  اساسی  چه  بر  اهواز  شهر  شورای  ندارد 

کند؟ نظارت  شهرداری 
مطیعی ادامه داد: شهرداری اهواز باید برنامه یک ساله و چهار ساله 
خود در بخش های مختلف شهری از جمله پسماند، فضای سبز، 
آموزش، فرهنگی، موضوعات شهرسازی، سرمایه گذاری، درآمد و 

محیط زیست را تدوین و بر اساس آن حرکت کند.
وی بر ضرورت حرکت مدیران شهرداری اهواز بر اساس بودجه 
تصویب شده این شورا تاکید کرد و گفت: دلیل انتصابات مسئولان 
در بخش های مختلف باید به صورت شفاف اعلام و این انتخاب 

بر اساس شایسته سالاری باشد.
کرد:  بیان  اهواز  شهر  شورای  زیست  محیط  کمیسیون  رئیس 
بدون  کسانی  چه  شود  بیان  شفاف  به صورت  مردم  برای  باید 
بدون  و  تخصص  و  تعهد  سلاح  جمعی،  خرد  تجریه،  داشتن 
داشتن نگاه جامع و متاسفانه با نگاه و اهداف سوء و انتخاباتی 
در  شهری  مدیریت  ناکارآمدی  موجب  باندی  و  جناحی  تنها  و 

اهواز شده اند؟


